

# CASIO®

## TOURIST WARRANTY CERTIFICATE For Digital Camera (Limited Warranty)

CASIO Computer Co., Ltd. (CASIO) warrants that the digital camera purchased outside the country located in the place of residence of the purchaser will be repaired free of charge by a member of CASIO tourist warranty network with this certificate subject to the following terms and conditions below:

1. This certificate will be required to be presented together with the receipt of purchase in order for this warranty to be available.
  2. This warranty will be valid for a period of one year from the date of the original purchase in case of defect under normal use as instructed in owner's manual. The purchaser will thereafter be charged for repair.
  3. This warranty will not extend to the following:
    - The problem is caused by improper, rough or careless treatment, including that which may occur during after-purchase transport and moving.
    - The problem is caused by a fire or other natural calamity.
    - The problem is caused by improper repair or adjustment made by anyone other than a CASIO service center.
    - The problem is caused by battery leakage, bending of the unit, broken display or key.
    - The case or battery is damaged or worn.
    - Maintenance requested consists of repair or replacement of options, accessories, software, or consumables. (AC adaptor, cable, battery, etc.)
    - The proof of purchase is not presented when requesting service.
    - The warranty period has expired.
  4. If the digital camera is mailed to a member of CASIO tourist warranty network for repair, it must be carefully packed together with this certificate, purchase receipt and a written report on the defective condition and transportation charge must be prepaid.
  5. CASIO or any member of CASIO tourist warranty network will in no event be liable for any disappearance, damage or change of data or memory.
  6. This warranty will be the sole and only remedy, either express or implied for the digital camera.
  7. This warranty will be made available only through a member of CASIO warranty network as listed in the reverse side of this certificate.
  8. This warranty will apply to the original purchaser only.
- The rights arising under this warranty are in addition to, and do not affect, the purchaser's statutory rights.

## CERTIFICAT DE GARANTIE TOURISTE Pour Appareils photos Numériques (Garantie limitée)

CASIO Computer Co., Ltd. (CASIO) garantit que appareils photos numériques acheté hors du pays de résidence de l'acquéreur sera réparé gratuitement par un membre du réseau de garantie touriste CASIO sur présentation de ce certificat soumis aux conditions et termes suivants:

1. La garantie est valable sur présentation de ce certificat et du récépissé d'achat.
2. La garantie est valable pour une période d'un an à compter de la date d'achat dans le cas de défaut survenant dans des conditions normales d'utilisation, tel qu'il est indiqué dans le mode d'emploi. Si tel n'est pas le cas, l'acquéreur sera facturé pour toute réparation.
3. La garantie ne s'applique pas aux cas suivants:
  - Le problème est dû à un traitement inapproprié, brutal ou imprudent, même s'il a été subi au cours du transport ou d'un déplacement après l'achat.
  - Le problème est dû à un incendie ou à une autre catastrophe naturelle.
  - Le problème est dû à une réparation ou à une mise au point inadéquate, faite ailleurs que dans un centre de service après-vente CASIO.
  - La pile fuit, le produit est plié, l'affichage ou la clé sont cassés.
  - Le boîtier ou la pile sont endommagés ou usés.
  - La maintenance requise consiste à réparer ou remplacer des options, accessoires, logiciels ou consommables. (Adaptateur AC, câble, pile, etc...)
  - La preuve d'achat n'est pas présentée lors de la demande de service après-vente.
4. Si appareils photos numériques est expédié à un membre du réseau de garantie touriste CASIO pour être réparé, il doit être soigneusement emballé, et le certificat de garantie et le récépissé d'achat doivent être joints avec une description du problème. Les frais de transport doivent être payés à l'avance.
5. CASIO ou les membres du réseau de garantie touriste CASIO ne peuvent en aucun cas être tenus pour responsables de la disparition, altération ou du changement des données en mémoire.
6. La garantie est le seul et unique recours, explicite ou implicite, pour appareils photos numériques.
7. Cette garantie ne peut être délivrée que par un membre du réseau de garantie touriste CASIO, comme indiqué au dos de ce certificat.
8. La garantie ne s'applique qu'à l'acquéreur original.

Les droits acquis par cette garantie s'ajoutent aux droits légaux de l'acquéreur et ne les affectent pas.



B1394G080

K1394TGC1PKC

Printed in China/Imprimé en Chine

MA1210-B